
EL PUNT AVUI
DISSABTE, 24 DE NOVEMBRE DEL 201218 | Comarques Gironines | Esports |

LES CLAUS · Salamero destaca la feina de Rubi i la importància del bon final del curs passat en l’actual dinàmica
guanyadora  LLAGOSTERA · Rep demà el club que va deixar fa un mes i pel qual manté “una estima especial”

“Veig el Girona com a clar
candidat a l’ascens”

Javi Salamero ENTRENADOR DEL NÀSTIC

avi Salamero, tècnic del
Nàstic des que va substi-
tuir Kiko Ramírez fa un
mes, s’enfronta demà al
Llagostera, club en el qual

va començar la temporada com a
director esportiu. Salamero con-
sidera clau el partit en la cursa
del seu equip per fugir de la zona
de perill i apropar-se a la lluita per
l’ascens i, per això, el considera
transcendent, més que no pas pel
seu recent passat al Llagostera,
que mereix, segons sosté, la seva
gran estima. Pel que fa al Girona,
club amb el qual va estar lligat els
últims anys, Salamero diu que no
li estranya que estigui lluitant en-
tre els millors, valora la feina de
l’entrenador i subratlla la impor-
tància del bon final de la tempo-
rada passada, amb ell mateix i
Rubi com a tècnics, per entendre
la dinàmica guanyadora actual
del Girona.

Suposo que serà un partit espe-
cial per vostè tenint en compte
que va començar la temporada a
Llagostera...
És un partit en què em retrobaré
amb gent que conec i aprecio, i
poca cosa més. Els desitjo el mi-
llor, de veritat, tinc una estima
molt especial pel Llagostera, però
això no treu que ara existeixi una
rivalitat professional i nosaltres
mossegarem sigui quin sigui
l’equip que tinguem al davant, ja
que necessitem la victòria.

En tot cas, el Llagostera no deu
tenir gaire secrets per a vostè...
És un equip molt bo quant a indi-
vidualitats, té molt bons futbolis-
tes. Ofensivament podria aportar
més a la competició del que està
aportant tot i que, d’altra banda,
crec que en defensa s’està mos-
trant molt sòlid. A més, té una
excel·lent gestió de les accions
d’estratègia, amb les quals està
marcant molts gols, i això vol dir
que hi ha molt de treball en
aquest aspecte. Per nosaltres, és
un tren molt important que no
podem deixar escapar, indepen-
dentment del rival que sigui. En
aquest cas, el Llagostera haurà de
pagar els plats trencats de la der-
rota de la setmana passada con-
tra el Sant Andreu.
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El sorprèn veure el Girona en la
segona posició a segona A?
No, perquè han format un bon
equip i han fitxat bons jugadors.
A vegades, fitxar bons jugadors
no és garantia de formar un bon
equip, però ho han sabut fer bé.
Vénen d’una dinàmica guanyado-
ra que es va gestar al final de la
temporada passada, i ara estan
molt ben dirigits tècnicament. No
em sorprèn, han entrat en una di-
nàmica de guanyar partits, és un
equip amb prou recursos per
adaptar-se a qualsevol moment
del partit: a un resultat a favor, un
resultat en contra, un camp en-
fangat, amb pluja o vent, i una bo-

na superfície. Els desitjo el millor,
independentment que ara defen-
si els interessos del Nàstic.

Fins a quin punt és important el
paper del seu tècnic, Rubi?
A Rubi el conec bé. És un entre-
nador molt aplicat, hi dedica
molt de temps. I, quan els resul-
tats acompanyen, el jugador
intenta aprofitar encara més
aquesta direcció tècnica. El seu
és un paper determinant.

Li veu opcions d’ascens a prime-
ra divisió al Girona?
Està clar que ara en té moltes
més que el Lugo o la Ponferradi-
na. El veig un clar candidat a l’as-
cens, sobretot si manté aquesta
línia. La segona A és una catego-
ria molt llarga, però cada vegada
queda menys, i el Girona es man-
té allà, ben situat. Per tant, no
m’atreviria a descartar-lo, sobre-
tot tal com està ara.

A Tarragona hi té tot un repte:
tot i agafar l’equip en zona de
descens, l’objectiu és portar-lo
amunt. Això hi afegeix pressió?
No, en absolut, tinc ben clar

quins són els objectius de l’enti-
tat. Ni de bon tros hem deixat de
tenir-los clars, però també hem
de ser realistes i, de moment,
pensar en el proper partit i no
anar més enllà. Ha de ser la base
per construir un camí cap a l’ob-
jectiu. De moment, veig l’equip
millor que quan vaig arribar.

Com ha de ser el Nàstic que Javi
Salamero vol?
Ha de ser un equip que defensiva-
ment tingui les idees molt clares,
que gestioni l’estratègia defensi-
va, que acumuli molts jugadors al
darrere de la pilota, que tingui ge-
nerositat en l’esforç, sentit de
l’anticipació i bona situació tàcti-
ca. Ofensivament, que sigui pro-
fund i combini per jugar en camp
contrari. I que pressioni a dalt i
robi la pilota prop de l’àrea rival.

No s’ha de descartar el Nàstic en
la lluita per l’ascens?
Jo no el descartaria, ara per ara.
Tinc la sensació que seria molt
agosarat que algú que conegui bé
la categoria ens descartés. Estic
convençut que el Nàstic lluitarà
pels llocs de play-off. ■

Javi Salamero, durant un entrenament d’aquesta setmana amb el Nàstic ■ JUDIT FERNÁNDEZ

El Llagostera podria
aportar més en atac
del que aporta. Per
nosaltres, és un partit
important que no
podem perdre

❝

Les últimes setmanes a
Palafrugell són dures. El
club, després de tres o més
impagaments als àrbitres
en els partits dels equips
de l’entitat al llarg d’aques-
ta temporada, i de rebre
els avisos corresponents
per part de la federació, va
ser castigat amb la no-de-
signació d’àrbitres en els
duels en què l’equip blanc-
i-negre prenia part aques-
ta jornada. L’entitat pala-
frugellenca va reaccionar i
la Federació Catalana de
Futbol va confirmar que el
Palafrugell havia abonat el
deute que tenia.

El càstig preveia que
cap equip del club pogués
disputar cap partit. “Final-
ment es permetrà que el
futbol de base disputi els
duels d’aquesta jornada”,
diu el delegat gironí de la
federació, Jordi Bonet.
Qui no ho podrà fer és el
primer equip, que havia de
jugar contra el Campro-
don. En espera de la reso-
lució del comitè, tot indica
que el conjunt blanc-i-ne-
gre perdrà el duel. ■

Un altre ensurt
a Palafrugell,
ara amb els
àrbitres

Futbol. 2a cat. Els
impagaments han fet
suspendre el partit
del primer equip
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BREUS
El retorn de Planagu-
mà, al gener. El da-
vanter treballa per es-
curçar els terminis de
recuperació de la lesió
al genoll però veu
complicat tornar a ju-
gar abans del 2013:
“Estic fent treball de
musculació i també
amb factors de creixe-
ment. La idea és co-
mençar a entrenar-me
a mitjan desembre i
poder reaparèixer al
gener.” ■ EL 9

Hèctor Cuenca torna
al Lloret. El jugador
va fitxar aquest estiu
pel Palamós proce-
dent del club lloretenc
però no ha aconseguit
fer-se un lloc a l’equip
d’Edu Vílchez. Després
de rebre la baixa fa
unes setmanes, torna
al Lloret. ■ EL 9


